
 

 
 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato: 2.4.2025 
Tidspunkt: Kl. 19.00 – 21.30 
Mødeleder: Frederik 
 
  

Deltagere: Frederik Lynge Vognsen, Joakim Kristian Lauridsen Schmidt, Linda Askjær 
Madsen, Malene Emborg Andersen, Susanne Østbjerg Kargo, Gitte Poder, Rikke Ryg 
Christensen og Torben Precht Jensen. 
Fraværende: Karina Lykkeskov Bosak, Louica Schilling Mortensen, elevrepræsentan-
ter 

Dagsorden  
Orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B) 

  

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden (B) 
 

Godkendt 

2. Godkendelse af referat (B) 
 

Godkendt 

3. Nyt fra formand (O) 
 

- 

4. Nyt fra elevrådet (O) 
 

Der var afbud fra elevrådrepræsentanter  

5. Nyt fra skolen (O) 
 

- Der er orienteret om status vedr. renoveringen af naturfagslokalet. Designforslag er 
udarbejdet og der er indhentet konkrete indretningsforslag fra leverandører. 
- Der er orienteret om mulighed for at deltage i den nationale forsøgsordning for sko-
lemad. Der er opbakning fra skolebestyrelsen til at skolen sender ansøgning. 
- Fem ansatte har deltaget i studietur til Oslo, hvor de har deltaget i Erasmuskursus 
på Tenkeskolen. Skoleleder har orienteret om studieturen og det faglige indhold. 
- Elevtal pt. Efter skolestart er der er i dette skoleår udmeldt 4 elever, mens 8 elever 
er indmeldt. 

6. Opfølgning på dialogmøde (B) 
Der er afholdt dialogmøde den 20. marts, hvor alle foræl-
dre var inviteret. Hvad tager bestyrelsen med fra mødet? 
Drøftelse af tiltag. Fastsættelse af tidspunkt, form og ind-
hold på opfølgningsmøde. 
 

Opfølgning på dialogmøde 
Det er skolebestyrelsens opfattelse at det var et udbytterigt møde. Bestyrelsen glæ-
der sig over godt fremmøde af både forældre og ansatte.  
På baggrund af de temaer der blev taget op på dialogmødet, har bestyrelsen identifi-
ceret områder, der vil blive arbejdet videre med for at styrke samarbejdet mellem 
skole og hjem samt skabe de bedste rammer for elevernes trivsel og læring.  



 

 
 

Besluttede tiltag: 
1. Styrket skole-hjem-samarbejde 
Vi ønsker at tydeliggøre rammerne for samarbejdet mellem skole og hjem ved at ud-
arbejde klare retningslinjer. Det er bestyrelsens ønske at alle forældre skal opleve, at 
de har en god mulighed for at kommunikere med skolen om deres barns trivsel og 
udvikling.  
Principper for skole-hjem samtaler og principper for kommunikation vil blive taget op 
på kommende møder i bestyrelsen. I forbindelse hermed vil indgå overvejelse af 
samtaleformer. Vi vil vurdere, om der skal være både elevstyrede samtale og traditio-
nelle skole-hjem-samtaler eller kun de traditionelle samtaler. Omfanget heraf i kom-
mende skoleår vil blive op til revurdering. Det er bestyrelsens ønske at understøtte, 
at dialogen mellem skole og hjem er så konstruktiv og givende som muligt. 
2. Tiltag til mindskelse af vikarforbruget 
Skolebestyrelsen glæder sig over, at der pt. er et meget lavt sygefravær blandt de 
ansatte, men er alligevel optaget af om der kan gøres mere for at mindske vikarfor-
bruget på skolen. Det er målet at eleverne oplever mest mulig stabilitet og sammen-
hæng i undervisningen. Det vil blive overvejet om der skal bevilges færre kurser og 
om deltagelse i eksterne arrangementer skal mindskes.  
3. Gennemgang af trivselsmålinger i skolebestyrelsen 
Trivselsmålingen er et centralt redskab, når skolebestyrelsen skal føre tilsyn med 
skolens arbejde med elevtrivsel. Resultater at måling gennemført i januar – marts vil 
blive taget op på bestyrelsesmøde, når de er tilgængelige. Skolebestyrelsen vil som 
tidligere år gennemgå resultater af de nationale trivselsmålinger. Formålet er at sikre 
et vedvarende fokus på trivsel i hele skolen. Skolebestyrelsen vil i samme forbin-
delse træffe beslutning om udarbejdelse af principper for skolens arbejde med trivsel. 
Herunder arbejdet med klassehandleplaner i alle klasser, som er et nyt tiltag iværk-
sat i skoleåret 2024-2025. 
4. Fast “Klassens tid” på skemaet 
For at styrke klassefællesskabet og arbejde mere systematisk med trivsel og sociale 
relationer, vil der fra næste skoleår blive indført “Klassens tid” som en fast lektion på  
skemaet i alle klasser. Dette er besluttet i forbindelse med skolebestyrelsens god-
kendelse af timetildelingsplanen for kommende skoleår. 
6. Idékasse til forældre 
For at styrke dialogen og sikre at alle forældre gives mulighed for at komme med, 
støtter skolebestyrelsen forslaget om idekasse, hvor forældre løbende kan bidrage 



 

 
 

med input til skolens udvikling. Det vil blive taget op som et tema på kommende dia-
logmøde. 
7. Skolebestyrelsen hører på dialogmødet at forældre gerne vil hjælpe til og bidrage, 
hvor der kan være brug for det i skolens dagligdag. Skolebestyrelsen opfordrer derfor 
skolens lærere og pædagoger til at komme med ideer og ønsker forud for afholdelse 
af næste dialogmøde. Hvad har skolen brug for hjælp til fra forældre? 
Skolen tager dette op som et punkt på kommende møde for pædagogisk personale. 
8. Skolebestyrelsen sender information til alle forældre om hvilke tiltag der bliver ar-
bejdet videre med på baggrund af dialogmødet. Der inviteres til nyt møde inden som-
merferien.  
 
Næste dialogmøde 
Nogle mødedeltagere har overfor skolebestyrelsens medlemmer givet udtryk for et 
ønske om mere tid i plenum til næste dialogmøde. Skolebestyrelsen tager dette øn-
ske til efterretning i planlægningen af næste dialogmøde og vil undersøge mulighe-
derne for at tilrettelægge mødet på en måde, så den enkelte får bedre mulighed for 
at komme til orde. 
Formål med mødet, form og indhold er drøftet. 
Dette tages op igen på næste møde. 

7. Skolens værdigrundlag (B) 
Elevråd, medarbejdere og bestyrelse har givet input om, 
kendetegn ved ”Den gode skole”. Det er gjort under 
overskrifterne ”Den gode undervisning”, ”Den gode un-
derviser”, ”Den gode elev” og ”Det gode hjem”.  
Forslag til tekst vedrørende ”Den gode underviser” og 
”Det gode hjem”, som bestyrelsen har arbejdet med på 
forudgående møder fremlægges til drøftelse og godken-
delse. 
 

Skolebestyrelsen har arbejdet videre med kendetegn ved den gode skole. 
På dette møde har der været fokus på at drøfte kendetegn ved ”den gode elev”. 
 
Forslag til tekst vedrørende ”Den gode underviser” og ”Det gode hjem”, er drøftet. 
Dette tages op igen, når alle har haft lejlighed til at nærlæse forslaget.  
Forslag til grafisk opsætning drøftet. Kan der ske en samtænkning med den måde 
det nye børnesyn er præsenteret på i ”huset”? 

8. Planlægning af kommende skoleår (O) (D) 
Orientering om kursusmuligheder og planer for kompe-
tenceudvikling for pædagogisk personale i kommende 
skoleår.  
Nyt vedrørende initiativer ifm. kvalitetsprogram for folke-
skolen. Herunder status ift. ændret dagsstruktur og busti-
der. 

Kursusplan for indeværende skoleår er gennemgået. 
Der er orienteret om indhold i det kommunale kursuskatalog og om andre relevante 
kursustilbud for det pædagogiske personale. Herunder muligheden for at søge støtte 
til kompetenceudvikling via Den Kommunale Kompetencefond. 
 



 

 
 

 Der er orienteret om ændrede bustider i kommende skoleår i forbindelse med at der 
ændres i mødetider på skolen. Det er lykkedes at få tilpasset bustider på de lokale 
ruter til den nye dagsstruktur. 

9. Evt. 
 

Suppleanter til skolebestyrelsen. 
TPJ sender forespørgsel til alle forældre. 

 


